
Protokół Nr 33/09 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 18 listopada 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1230

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec ,który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski i w części
posiedzenia dotyczącego spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  .
Ponadto w części posiedzenia udział wziął Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 20 listopada  2009 r. 
4.Analiza realizacji budŜetu za 9 m-cy 2009 r. 
   Opinia komisji na sesję 
5.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2010 
   Materiały przedkłada Przewodniczący Komisji na sesji 
6.Kontrola działalności Wójta Gminy Stargard Szczeciński za rok 2008 w kontekście zapisów 
   ustawy z 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym ( Dz. U. Nr 
   80, poz. 717 ze  zm.) .  
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 32/09 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania , uwagi czy wątpliwości i
zaopiniowała jak niŜej : 

-projekt  uchwały Nr XXXII/254/09 w sprawie  obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do
celów wymiaru podatku rolnego 

Wójt Gminy -wyjaśnił ,Ŝe ten projekt nie powinien znaleźć się w materiałach , pracownik
przez omyłkę przekazał  niewłaściwy  projekt uchwały i jak poinformował  wójt zwróci
się z prośbą do rady  o zamianę projektów uchwał .Właściwy   projekt uchwały to :    

-projekt  uchwały Nr XXXII/254/09 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie
obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego 

Wójt powiedział ,Ŝe proponuje wprowadzenie ceny 1 dt Ŝyta do wymiaru podatku
rolnego w wysokości 34.10 zł tak jak ogłosił GUS i dalej uzasadniając swoją decyzję
m.in poinformował ,Ŝe w stosunku do roku 2009 cena jest niŜsza , większość gmin
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 sąsiednich pozostawia na poziomie 34.10 zł za 1 dt i nie obniŜa  .
Radny Edward Lutyński powiedział m.in ,Ŝe sytuacja ekonomiczna w rolnictwie jest zła
w stosunku do roku ubiegłego , nic się raczej nie poprawiło. Wobec powyŜszego radny
przypomniał ,Ŝe w latach poprzednich obniŜano cenę Ŝyta w granicach 24-27 %  ceny
maksymalnej .Radny uwaŜa, iŜ naleŜałoby taką obniŜkę zastosować na rok 2010  .
Komisja dwoma głosami „ za”  zaopiniowała projekt uchwały przy jednym głosie
„ przeciw” .

- projekt  uchwały Nr XXXII/255/09 w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze   socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Stargard Szczeciński 

Zastępca wójta omówił projekt uchwały, informujące jakie zmiany są wprowadzane  i
biorąc pod uwagę wcześniejsze zmiany, wydany zostaje tekst jednolity tego regulaminu .
Radny Edward Lutyński – między innymi  powiedział ,Ŝe wnioski zostały złoŜone i
wydane decyzje ,a zmieniamy w trakcie sposób przyznawania tego stypendium ,
zaostrzamy kryteria przydziału , i tak np.  uczeń opuścił  5 godzin  w miesiącu i ich nie
usprawiedliwił to stypendium wstrzymujemy , uchwała wchodzi z mocą od 1.11.2009 r. i
te osoby,  które starały się o pomoc nie znali tego zapisu .
Zastępca wójta odpowiedział ,Ŝe wydane decyzje obowiązują z dniem wydania .
Radny Edward Lutyński – odnosząc się do zapisu paragrafu 28 projektu uchwały
powiedział,Ŝe przepisy prawa miejscowego nie powinny obowiązywać wstecz i nie
powinno być zapisu „ z mocą obowiązującą od dnia 1 listopada 2009 r. „ . Radny
równieŜ zaznaczył ,Ŝe z wprowadzanymi zmianami  powinni być zapoznani rodzice . 
Komisja poparła propozycję radnego .
Wobec powyŜszego komisja jednogłośnie przyjęła wniosek do w/w projektu uchwały w
brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o wykreślenie z   § 28 w/w projektu uchwały
następujących słów „ z mocą obowiązującą od dnia 1 listopada 2009 r. „     

- projekt  uchwały Nr XXXII/256/09 w sprawie współdziałania z Gminą Stara
Dąbrowa w realizacji zadań w zakresie  wychowania przedszkolnego w
niepublicznych przedszkolach , działających na terenie Gminy Stara  Dąbrowa-
komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,
- projekt uchwały Nr XXXII/257/09 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia
projektów dofinansowanych przez  Europejski Fundusz Społeczny – komisja
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XXXII/258/09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. ,
zmiany limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany
wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu
Unii Europejskiej , niepodlegających zwrotowi środków z pomocy  udzielanej przez
państwa członkowskie ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze źródeł 
zagranicznych niepodlegających zwrotowi 

Radny Edward Lutyński zapytał się czy wydatek rzędu  11 300 zł nie powinien być
poniesiony przez  wodociągi .
Wójt Gminy – wyjaśnił skąd się wziął ten wydatek  ,Ŝe podczas podłączenia wody do
Grzędziczek  okazało się ,Ŝe  odcinek rury  za szkołą   jest skorodowany i trzeba było  go
wymienić,  jesteśmy właścicielem tego wodociągu .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  

-projekt  uchwały Nr XXXII/259/09  w sprawie określenia zasad dofinansowania
usuwania i unieszkodliwiania odpadów   zawierających azbest z terenu gmin Stargard
Szczeciński

Radny Edward Lutyński – zapytał się czy opracowywany jest gminny plan 
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inwentaryzacji azbestu .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe taki program jest w trakcie opracowywania .
Skarbnik Gminy – odpowiedziała na pytanie dotyczące dalszego funkcjonowania
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska , poniewaŜ zmieniają się przepisy ustawy i ma
ulec likwidacji , ale jak powiedziała skarbnik, fundusz ten będzie  funkcjonował w 2010
roku . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
    - projekt  uchwały Nr XXXII/260/09  w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie   
    porozumienia z Gminą –Miasto Stargard  Szczeciński w sprawie powierzenia zadania  
   w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie     Gminy Stargard 
   Szczeciński 
Z uwagi na to ,iŜ radni wzór porozumienia otrzymali na posiedzeniu , swoją opinię
przedstawią podczas obrad sesji , przy głosowaniu nad tym projektem .
   - projekt  uchwały Nr XXXII/261/09  w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy
   o współpracy w sprawie udziału w   przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora
   Miedwie poprzez budowę kanalizacji i  przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze 
   aglomeracji  Stargard Szczeciński    
Wójt Gminy- dodatkowo poinformował , iŜ wspólnie z gminą Kobylanka i MPGK
zostanie złoŜony wniosek o dofinansowanie  projektu z Funduszu Spójności ,
beneficjentem tego projektu będzie MPGK, jest potrzebna uchwała do podpisania
umowy , bo załącznikiem jest projekt umowy i wójt poinformowała o zmianie zapisu
paragrafu 6  oraz o tym  ,Ŝe aneks do umowy jest z tą samą datą . Wniosek jak
powiedział wójt musi być złoŜony w terminie do 30.11.2009 r. 
Radny Edward Lutyński – zapytał się skąd będą środki finansowe na to przedsięwzięcie .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe będzie  poŜyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska   i instytucją zarządzającą będzie właśnie Wojewódzki Fundusz .
Wójt poinformował ,Ŝe na rozpatrzenie wniosku jest 300 dni , ale zaraz po jego złoŜeniu
zostanie  ogłoszony  przetarg i w pierwszej kolejności realizacja   odcinka  Skalin –
Golczewo.
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe wracamy do punktu wyjścia , i okazało się Ŝe
najlepiej robić samemu bez udziału innych . Kolejno zapytał się jak będzie z ustalaniem
stawek za ścieki .
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe przez 5 lat po wybudowaniu sieci eksploatatorem będzie
MPGK , stawki ustala rada na teren gminy , z prowadzonych rozmów wynika ,Ŝe będą
takie stawki jakie proponuje MPGK na terenie miasta . 
 Ad.4
Przewodniczący  poprosił członków komisji o pytania bądź uwagi do otrzymanej
informacji z wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za okres od dnia 1 stycznia
do końca kwartału III roku 2009 .
Po wyjaśnieniu wątpliwości - jedna z nich  dotyczyła m.in  niskiego wykonania planu z
tytułu dochodów majątkowych gminy , i informacji skarbnik gminy  iŜ mogą być nie
wykonany plan jeŜeli chodzi o udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób
fizycznych , komisja przyjęła następującą opinię :
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 listopada 2009 r. dokonała analizy
realizacji budŜetu gminy za 9 -m-cy 2009 r. i pozytywnie zaopiniowała jego wykonanie.
Ad.5
Przewodniczący komisji posiłkując się planem pracy obowiązującym w  roku 2009
zaproponował plan pracy komisji na rok 2010 i zwrócił uwagę  , aby słowo „kontrola”
zastąpić słowem  „ analiza”. 
W trakcie dyskusji komisja uzgodniła i przyjęła plan pracy komisji na rok 2010 .
Plan pracy komisji na rok 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
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Ad.6 
Realizacja tego punktu to protokół z dokonanej kontroli .
Ad.7
Radny Edward  Lutyński  zwrócił  się  o  to  ,  aby  na  drodze  przy  świetlicy  oraz  przy
przystanku na blokach załatać dziury .
Radna  Ewa  Domańska  –  powiedziała  ,Ŝe  prowadzone   są  wstępnie  rozmowy  z
telekomunikacją  na temat wynajmu w budynku świetlicy pomieszczenia na prowadzenie
„okienka  pocztowego”    i  zapytała   czy  jeŜeli  będzie  taka  moŜliwość  to  moŜna
rozmawiać  na  temat  wynajmu  pomieszczenia  i  tutaj  wójt  odpowiedział  ,Ŝe  moŜna
prowadzić rozmowy .
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Bronisław  Jurec
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                       Przewodniczący Komisji 
Z.Stoczkowska                                                                          Bronisław Jurec 
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania : 
2009.11.18                                                                              2009. ..........................


